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BEZORGEN

Voorzitter van de Tweede Kamer 
der Staten-Generaal
Prinses Irenestraat 6
2595 BD  DEN HAAG

Geachte mevrouw Bergkamp,

Hierbij bieden wij u de op 7 juni 2022 vastgestelde antwoorden aan op de door

de Vaste commissie van Infrastructuur en Waterstaat gestelde vragen over de

Resultaten verantwoordingsonderzoek 2021 bij het Ministerie van 

Infrastructuur en Waterstaat.

Algemene Rekenkamer 

drs. A.P. (Arno) Visser,

president

drs. C. (Cornelis) van der Werf,

secretaris
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Antwoorden Algemene Rekenkamer bij vragen van de Tweede Kamer 

over de Resultaten verantwoordingsonderzoek 2021 bij het Ministerie

van Infrastructuur en Waterstaat. 

Vraag 1

Wat is de reden dat van veel gesprekken met Nederlandse Spoorwegen (NS) 

geen verslag is gemaakt?

De Algemene Rekenkamer heeft in haar onderzoek geconstateerd dat van 

veel overleggen tussen IenW en de NS geen verslagen zijn gemaakt. De 

redenen hiervoor hebben we niet vastgesteld. Het is aan de minister om hier 

een antwoord op te geven.


